
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-13, § 21 

 

 Tid Torsdagen den 13 december 2012, kl 16.30 – 17.50 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Anna-Greta Leijon (S)  

Salar Rashid (S) §§ 14-24 

Monika Lindh (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Johan Nilsson (M) för Ariane Bucquet Pousette (M) 

Mathias Laitila Kälvemark (FP) för Birgitta Holm (M) 

Adnan Bozkurt (S) för Salar Rashid (S) §§ 1-13 

  

 
Ersättare: 

 Cecilia Önfelt (C)  

Tony Nilsson (S)  

Ewa Carlsson-Hallberg (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V) 

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Elisabeth Aldstedt, Ann-

Charlotte Backlund, Mårten Castenfors, Marion Hauge Lindberg, Patrik Liljegren, 

Inga Lundén, Eric Sjöström, Mona Thorin, personalföreträdarna Gunilla Söderlund 

(SACO), Marie Egnell (TCO) och borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln.  

 

 



  

 § 21 
Information och övriga frågor 
 

Information från förvaltningen 

 

Patrik Liljegren informerar om utvecklingsstödet vars syfte är att investera i strukturer 

och kompetens som leder till förstärkt konstnärlig upplevelse, förbättrar ekonomisk 

bärkraft, ökad tillgänglighet och nya samarbeten.  

 

Marion Hauge-Lindberg och Mona Thorin informerar om Kulturskolans nya e-tjänst. 

 

Elisabeth Aldstedt informerar om arbetet med bibliotekstjänster för äldre som görs i 

nära samarbete med stadsdelsförvaltningar, äldreförvaltningen och ett antal 

vårdgivare. 

Lennart Ploom informerar om firandet av Kommunfullmäktige 150 år som inleds den 

2 januari 2013. 

Övriga frågor 

Ann Mari Engel (V) ställer en fråga om Husby kulturhus. Berit Svedberg informerar 

om att frågan vilar eftersom AB Svenska Bostäder inte längre är så intresserade. 

 

Ann Mari Engel (V) ställer en fråga om kulturstöd till BUS – Barnens underjordiska 

scen. Patrik Liljegren informerar om att de inväntar kompletteringar från BUS innan 

beslut kan tas. 

 

Ann Mari Engel (V) önskar få ta del av medarbetarenkäten. Berit Svedberg meddelar 

att enkäten kan skickas till ledamöter och ersättare vid särskild förfrågan. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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